# GLOBAL CALL FORWARDING SERVICE **Your Forwarding Partner**

國際電訊飛線漫遊服務

# GCFS USER GUIDE 用戶指南

HK Fixed or Mobile Telephone no.
香港固網或流動電話號碼

Call Forwarding 飛線 **3062 1288**  Call Forwarding
Overseas Mobile or Fixed Line
no.
海外流動或固網電話號碼

#### Before Departing Hong Kong 離港前

Activate the "Divert All Calls" function of your mobile phone and forward all incoming calls to 3062 1288. Alternatively, you can press [\*\*21\*] [3062 1288] [#] <send>.

If you forget to forward all incoming calls to 3062 1288 before departing Hong Kong, you can press [\*\*21\*] [+852] [3062 1288] [#] <send> after arrival of your destination.

Remark: Your mobile phone must have Roaming feature.

透過流動電話的「來電轉駁」 功能,將所有來電轉駁至您 的國際電訊「飛線號碼」 3062 1288, 或連續按入[\*\*21\*] [3062 1288] [#] [send]。

若離港前,忘記將所有來電轉駁至您的「飛線號碼3062 1288」,您可在到達目的地後,透過香港流動電話連續按入[\*\*21\*] [+852 3062 1288] [#] [send]。

註:流動電話必須有漫遊功 能。

## Set / Change Destination Number 設定/更改飛線 目的地號碼

change the international number at your destination. This can be accessed in Hong Kong or whilst travel-

- 1. Call (852) 3060 0788
- 2. English Press [3]
- 3. Enter your registered mobile phone no. then press [#]
- 4. Enter your 4-digit PIN then press [#]
- 5. To change your call forward no., please press
- Enter Country Code + Area Code + Phone no. then press [#]
- 7. Set GCF no., press [1] to confirm

您可在香港或海外用以下方 法設定或更改飛線目的地號 碼。

- 1. 撥打 852 3060 0788
- 2. 廣東話 按 [1];普通話 按 [2]
- 3. 輸入您已登記的手機號碼 ,然後按 [#]
- 4. 輸入您的飛線密碼, 然後 按 [#]
- 5. 設定你的飛線號碼,請按[1]
- 6. 輸入國家,地區號碼及電話號碼,然後按[#]
- 7. 完成設定飛線號碼,再按[1]字確定

#### After Arrival 到達目的地後

Insert your China or overseas SIM card into your mobile phone so as to receive calls from Hong Kong.

All incoming calls from your Hong Kong mobile will be forwarded to your designated China, overseas fixed or mobile number.

換上中國或海外的流動電話 卡,即可接聽所有香港來電。

### After Returning to Hong Kong 返港後

(From Your H.K. SIM)
Cancel the "Divert All Calls"
function of your mobile
phone or press [##21#]
<send>

(使用香港電話卡) 取消流動電話的「來電轉駁」 功能。 或連續按入 [##21#] [send].

